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UPA219388 

 

Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky 

 

 

Z Á P I S 

z 5. zasedání Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informatiky, 

konaného dne 11. prosince 2017 od 14:00 hodin 
 

 

Přítomni (bez titulů):  dle prezenční listiny 6 senátorů z celkového počtu 9 - Bažant M., Honc D., 

Marek J., Novotný R., Rozsíval P., Šilar Z. 

Hosté (bez titulů): Brožek J., Čegan L., Doležel P., Dušek F., Kavička A., Němec Z.,  

Soukupová J. 

 
Program zasedání: 

1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Informace o činnosti předsednictva AS FEI. 

4. Projednání záměru podat žádost o akreditaci bakalářského SP Komunikační technika. 

5. Projednání záměru podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského SP Komunikační 

a radarové systémy. 

6. Projednání záměru podat žádost o akreditaci bakalářského SP Automatizace. 

7. Projednání záměru podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského SP Automatické 

řízení. 

8. Projednání záměru podat žádost o akreditaci bakalářského SP Informační technologie. 

9. Projednání záměru podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského SP Informační 

technologie. 

10. Pravidla pro přijímací řízení do doktorského studijního programu Elektrotechnika 

a informatika pro akademický rok 2018/2019. 

11. Příprava rozpočtu na rok 2018.  

12. Různé. 

 
Na začátku zasedání bylo přítomno 6 senátorů. 

 
1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 

Předseda Akademického senátu FEI UPa Ing. Michael Bažant, Ph.D. zahájil 5. zasedání senátu. 

Následovalo jmenování skrutátorů. Navrženi byli: Ing. Zdeněk Šilar, Ph.D. a Ing. Radek Novotný, kteří 

byli jednomyslně schváleni. 

Hlasování: 6 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

 

2. Schválení programu zasedání. 

Ing. Bažant seznámil přítomné s  programem 5. zasedání AS FEI, k němuž nebyly vzneseny žádné 

připomínky. Navržený program zasedání byl schválen.  

Hlasování: 6 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

 

3. Informace o činnosti předsednictva AS FEI. 

Ing. Bažant 

20. 11. účast na KD. 

https://dokumenty.upce.cz/Univerzita/uredni-sdeleni/akademicky-senat/archiv/2016/as-upa-predsedn.pdf
https://dokumenty.upce.cz/Univerzita/uredni-sdeleni/akademicky-senat/archiv/2016/as-upa-predsedn.pdf
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11. 12. PRV FEI - hlavními body jednání byly informace o vydání směrnice o postupu přípravy 

a realizace projektů, projekty SGS, vydání oznámení o vyhlášení 2. r. soutěže o podporu výzkumu 

prováděného AP FEI UPa, akreditace a ekonomická situace. 

 

Ing. Honc 

21. 11. účast na jednání AS UPa. 

 

4. Projednání záměru podat žádost o akreditaci bakalářského SP Komunikační technika. 

Ing. Němec informoval přítomné o stanoveném postupu schválení žádostí o akreditace: 

Řízení je zahájeno předložením záměru podat akreditaci na PRV UPa  AS FEI  VR FEI (předložení 

komplexního materiálu, posouzení obsahu a odborné části)  Rada pro vnitřní hodnocení UPa (kontrola 

formálních náležitostí)  Národní akreditační úřad MŠMT. 

Současné SO FEI budou akreditovány jako SP (označení SO zanikne) + nový SP Aplikovaná 

elektrotechnika (již odeslán NAÚ) = 7 SP FEI (4 Bc. + 3 Mgr. + 1 x DSP). 

18. 12. 2017 - Ing. Němec předloží záměr o podání akreditací RV UPa.  

Doc. Dušek informoval, že prozatím se jedná pouze o pracovní materiál, případné připomínky a náměty 

lze konzultovat s garanty SP. 

Usnesení: AS FEI projednal záměr podat žádost o akreditaci bakalářského studijního programu 

Komunikační technika a souhlasí s postoupením návrhu k dalšímu projednání. 

Hlasování: 6 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Projednání záměru podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského SP Komunikační 

a radarové systémy. 

Usnesení: AS FEI projednal záměr podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského studijního 

programu Komunikační a radarové systémy a souhlasí s postoupením návrhu k dalšímu projednání. 

Hlasování: 6 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

6. Projednání záměru podat žádost o akreditaci bakalářského SP Automatizace. 

Ing. Honc, garant SP, informoval, že se jedná o původní SO Řízení procesů, ve studijních plánech došlo 

k poupravení předmětů. 

Usnesení: AS FEI projednal záměr podat žádost o akreditaci bakalářského studijního programu 

Automatizace a souhlasí s postoupením návrhu k dalšímu projednání. 

Hlasování: 6 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

7. Projednání záměru podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského SP Automatické 

řízení. 

Ing. Honc informoval, že se jedná o původní SO Řízení procesů, je navazujícím SP k akreditovanému 

Bc. SP Automatizace.  

Usnesení: AS FEI projednal záměr podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského studijního 

programu Automatické řízení a souhlasí s postoupením návrhu k dalšímu projednání. 

Hlasování: 6 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
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Usnesení bylo přijato. 

 

8. Projednání záměru podat žádost o akreditaci bakalářského SP Informační technologie. 

Usnesení: AS FEI projednal záměr podat žádost o akreditaci bakalářského studijního programu 

Informační technologie a souhlasí s postoupením návrhu k dalšímu projednání. 

Hlasování: 6 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

9. Projednání záměru podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského SP Informační 

technologie. 

Usnesení: AS FEI projednal záměr podat žádost o akreditaci navazujícího magisterského studijního 

programu Informační technologie a souhlasí s postoupením návrhu k dalšímu projednání. 

Hlasování: 6 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

10. Pravidla pro přijímací řízení do doktorského studijního programu Elektrotechnika 

a informatika pro akademický rok 2018/2019. 

Úvodní slovo k přeloženému materiálu přednesl proděkan pro vzdělávací činnost doc. Dušek. Dle 

ustanovení § 27 odst. e) zákona o VŠ je nutné schválit směrnici Akademickým senátem fakulty.  

Směrnice je podkladem pro otevření přijímacího řízení do doktorského studijního programu a pro celý 

jeho průběh. Obsahuje témata disertačních prací. 

NOVĚ - V případě změny formy studia v rámci DSP bude uchazeč přijat do studia i mimo řádné 

přijímací řízení. Nyní nelze řešit jako přestup, vždy se jedná o zahájení nového studia (v důsledku novely 

VŠ zákona a respektování správního řádu). 

Usnesení: AS FEI projednal a schvaluje návrh Směrnice pro přijímací řízení do doktorského 

studijního programu Elektrotechnika a informatika pro AR 2018/2019 v předloženém znění.  

Hlasování PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL 0  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

11. Příprava rozpočtu na rok 2018. 

Ing. Němec informoval o přípravě rozpočtu fakulty na příští období.  

Ing. Čegan dokončuje intuitivní aplikaci, kde výstupem je přehled výkonnosti AP a kateder z mnoha 

pohledů. Po dokončení a otestování (ve spolupráci s ved. kateder) bude prezentována komplexní 

finanční analýza na fakultě.  

Cílem je sestavování vyrovnaného rozpočtu, nikoliv však čerpáním vytvořených fondů z minulosti.  

 

Hospodaření fakulty ovlivňuje a v připravované analýze bude zohledněno:  

1) vzdělávání a rozvoj - výuka, vedení záv. prací, příprava akreditací, účast v komisích, správa učeben 

a laboratoří vedení talentovaných studentů; 

2) projekty - rozvojové projekty, VaV projekty a smluvní výzkum s úvazkem v hlavní činnosti; 

3) další činnosti - mezinárodní spolupráce a popularizační aktivity; 

4) vedení pracovišť, rad a týmů.   
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12. Různé. 

Děkan Ing. Němec informoval, že Fakulta elektrotechniky a informatiky je zodpovědná za přípravu 

institucionální akreditace v oblasti informatiky, koordinujícím děkanem je děkan FEI. Koordinaci 

přípravy akreditace bude provádět proděkan pro vzdělávací činnost doc. Dušek, odbornou náplň 

a splnění podmínek zajistí vedoucí KST prof. Kavička. Dále bude probíhat úzká spolupráce s FES. 

 

Dotazy nebyly vzneseny. 

Předseda Akademického senátu FEI UPa Ing. Michael Bažant, Ph.D. a děkan Ing. Zdeněk Němec, Ph.D. 

poděkovali všem senátorům za účast a spolupráci v roce 2017 a 5. zasedání senátu bylo ukončeno. 

 

 

Pardubice 15. prosince 2017 

Zapsala: L. Tobišková 

    

                  ………………………….. 

            Ing. Michael Bažant, Ph.D., v. r. 

                        předseda AS FEI 

 

 

 

 


